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                                                            Z A P I S N I K 

 

19. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane  13. rujna 2024.godine u  

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s početkom u 12,00 sati. 

 

 PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić, Stipe Žunić, Branimir Paro Vidolin,  Franči Bukša,  

                       Barbara Kurilić, Vesna Fabijanić, Ana Šćiran, Željko Maržić  

ODSUTNI:   Mirjana Tičić, Ana Kuković Borgelott, Šime Paro Vidolin (opravdali izostanak)  

                      i Domagoj Vičević 

  OSTALI:    gradonačelnik Ante Fabijanić, pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                     pročelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                     Ana Šupraha, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gospodarstvo  

                     Marija Radoslović, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije Diogen  

                     Šuljić, direktor Komunalnog društva Pag d.o.o. Ivan Bašić,  predstavnici   

                     Vodovoda  Hrvatsko primorje  južni ogranak Senj d.oo. direktor Darko Rukavina  

                     i odvjetnik  Petar Tomljanović,  direktor Idassacommerce d.o.o. Zadar Josip  

                     Babeli i  novinar Radio Paga  Josip Portada 

 

         Predsjednica Vijeća je konstatirala  da je sjednici nazočno 8 vijećnika i da se mogu 

donositi pravovaljane odluke. 

 

- Verifikacija zapisnika 18.  sjednice Gradskog vijeća 

 

        Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 18. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju 

        Željko    Maržić – str. 3. u dijelu gdje govorim o  tome da smo  sazvali sastanak treba da 

stoji „na njemu su bili sazvani svi gradski vijećnici a na njemu su bili  prisutni i neki od 

sadašnjih vijećnika“. Drugo  vrijednost vrtića treba da  umjesto „16.7 milijuna kuna“ da piše 

„17,6 milijuna kuna“. Nadalje,  iza riječi „ Jasno je da se radi o nečijoj odgovornosti“ 

umjesto“ plana koji nije donesen bez suglasnosti ministarstva „ treba da stoji „ od donošenja 

urbanističkog plana koji je donesen bez suglasnosti  ministarstva“. 

      Na strani 4. umjesto  riječi „Tamo je  napravljen zapisnik“ treba da stoji „Na tehničkom 

pregledu je napravljen zapisnik“ . 

      Na str.  15.  umjesto riječi   „sa tog područja na prometnicu“ “ treba da stoji „ sa tog 

područja na županijsku prometnicu“. 

     Nadalje moje je  pitanje  bilo što  je sa izlaskom na cestu da netko ne strada na što je 

gradonačelnik odgovorio   „priključak ostaje isti“ te i taj odgovor treba upisat. 

 

         Obzirom da  više  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica 

Vijeća  je dala na usvajanje zapisnik sa primjedbom vijećnika Željka Maržića, te nakon 

prebrojavanja glasova konstatirala da je s 8 glasova „za“ (jednoglasno) usvojen zapisnik 18. 

sjednice Gradskog vijeća održane 13.lipnja 2024.godine. 

 

        Došao vijećnik Franči Bukša te je sjednici nazočno 9 vijećnika. 
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Usvajanje dnevnog reda 

 

     Predsjednica Vijeća  Jasna Magaš predložila je da se dnevni red nadopuni sa točkama : 

- Odluka o načinu financiranja troškova 13. Međunarodnog festivala čipke, 

- Izvješće o korištenju sredstava  proračunske zalihe  Prooračuna Grada Paga za 

razdoblje travanj-lipanj 2024.godine 

       Također je predložila da se  točke 14. i 15. predloženog dnevnog reda raspravljaju  kao 

prva i druga te ostale redoslijedom kako je predloženo. 

      Predsjednica  Vijeća  Jasna Magaš dala je tako predloženi dnevni red    na usvajanje. 

Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s  9 glasova „za“ (jednoglasno) 

usvojili slijedeći 

 

                                               D N E V N I     R E D 

 

1. ODLUKA o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o pripajanju društava s 

ograničenom odgovornošću, 

2. Rasprava o stanju  građevina smještenih na  k.č.br. 15967  i 15968 k.o. Pag 

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Paga za 2024.godinu, 

4. Godišnji izvještaj o provedbi višegodišnjeg Plana uravnteženja Proračuna Grada Paga 

za razdoblje 2023.-2025.godine, 

5. I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Paga za 2024.godinu i projekcije za 2025.  i 

2026.godinu, 

6. ODLUKA o izmjenama i dopunama Odluke o izvršenju Proračuna Grada Paga za 

2024.godinu, 

7. Izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, 

8. Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, 

9. Izmjena Programa javnih potreba u kulturi za 2024.godinu, 

10. Izmjena Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Paga za 2024.godinu, 

11. Izmjena Programa javnih potreba u sportu za 2024.godinu, 

12. ODLUKA o izmjeni Odluke o visini financiranja vatrogasne djelatnosti na području 

Grada Paga za 2024.godinu, 

13. ODLUKA o kriterijima i mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne postrojbe 

Pag u 2024.godini, 

14. ODLUKA o utrošku sredstava turističke pristojbe za 2024.godinu, 

15. ODLUKA o potpisivanju Ugovora sa Čistoćom Pag d.o.o. o prijenosu prava vlasništva 

komunalne opreme, 

16. Odluka o načinu financiranja troškova 13. Međunarodnog festivala čipke, 

17. Izvješće o korištenju sredstava  proračunske zalihe  Prooračuna Grada Paga za 

razdoblje travanj-lipanj 2024.godine 
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AD- 1. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA SKLAPANJE UGOVORA O    

              PRIPAJANJU DRUŠTAVA S OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU 

 

            Darko Rukavina –  Zakonska regulativa, koja je je donesena još  2010.godine donijela 

je Zakon o vodnim uslugama te su kasnije slijedile odluke o  uslužnim područjima. Slijedom 

njih društvo Vodovod Hrvatsko primorje južni ogranak Senj d.o.o. je određeno kao jedino 

društvo za ovo područje tj.  koje bi preuzelo  dosadašnja komunalna društva, a to su: Vodovod 

i odvodnja d.o.o. Senj, Vrelo d.o.o. Rab, Komunalije d.o.o. Novalja, Crno vrilo d.o.o. 

Karlobag, Vodovod Povljana d.o.o., Loparko d.o.o. Lopar i Komunalno društvo d.o.o. Pag. 

Slijedom toga na Skupštinama društva Vodovod Hrvatsko primorje te sa svim vlasnicima 

ostalih društava tj. gradonačelnicima  dogovoreno je da ti vlasnici  ostaju i dalje. Sve ostalo 

vezano za pravnu proceduru ovog pripajanja dati će vam naš odvjetnik g.  Petar  Tomljanović 

            Željko Maržić – Interesira me na koji način će se, kada se registrira novo društvo, 

formirat nova uprava društva. Iz ovog je vidljivo da, nakon registriranja novog društva, dolazi 

do pada  u postotku  udjela Grada Paga od 21% na 17%. Zašto je došlo do tog smanjenja? 

            Darko Rukavina –  Sadašnjoj Upravi društva mandat traje do travnja 2025. godine. 

Društvo će krenuti sa radom najranije sa  novom godinom ukoliko se uspiju uhvatiti svi 

rokovi koji nam predstoje. Još ovu suglasnost moraju dati Grad Pag i Grad Rab se formira 

temeljem zakona, a uprava će osim direktora morati imati i zamjenika direktora, a  oni se 

biraju na javnom natječaju. 

          Što se tiče udjela u vlasništvu društva ono se određuje temeljem dva zakona  i to 

Zakona o vodnim uslugama i Zakona o trgovačkim društvima. Temeljem toga  definirano je  

da to mora preuzeti  društvo koje ima najveći broj prodanih m3 vode ili najveći broj objekata, 

a to je u našem slučaju Vodovod Hrvatsko primorje južni ogranak Senj d.o.o. Zakon je rekao 

da se to određuje i temeljem ukupnog kapitala svih društava i kada se sve zbrojilo svih  osam 

vlasnika dobio se taj udio. 

            Željko Maržić – Što je sa Nadzornim odborom? 

            Darko Rukavina –  on će biti vrlo sličan sadašnjem  nadzornom odboru gdje će svakog 

od vlasnika pojedinog društva predstavljati jedan član a upravu bira  skupština društva. 

            Petar Tomljanović – proces pripajanja je posljedica zakonskog ustroja  koji je cijelu 

RH podijelio na nova uslužna područja. Ona ne prate administrativne granice niti granice 

županija već tokove vodoopskrbe. Za nas na ovom području je dobra situacija obzirom da su 

Grad Pag, Grad Rab i dr. davno prepoznali da će trebati rješavati vodoopskrbu na drugi način 

iz čega je i proizašlo društvo Vodovod Hrvatsko primorje Južni ogranak. U tom društvu Grad 

Pag je imao svoje povijesno nasljeđe o načinu rješavanja vlasničkih  i poslovnih udjela. Ovo 

pripajanje se radi temeljem Zakona o vodnim uslugama koji  je odredio datum 

31.12.2018.godine kao datum kojim se računa poslovni udjeli  u tom jedinstvenom javnom 

isporučitelju određuju se temeljem  zbroja ukupnog kapitala svakog od isporučitelja 

uključujući i kapital od društva preuzimatelja. U materijalima postoji izračun tog kapitala na 

taj datum i stoga je taj izračun za Grad Pag takav. Mi smo svjesni da to nije jedini kapital sa 

kojim raspolaže pojedino društvo no to će se  kasnije rješavati. Ovaj proces pripajanja  radi se 

u dva dijela na način da vi danas dajete suglasnost na Ugovor o pripajanju društva koje 

potpisuju direktori društava zajedno sa direktorom Vodovoda Hrvatsko primorje južni 

ogranak Senj. Ti ugovori će biti na javnobilježničkim skupštinama a pošto  skupštinu čine        

gradonačelnici i načelnici, a da bi oni to mogli potpisati ovo Vijeće mora dati suglasnost na 

to. Drugi dokument je Društveni ugovor koji će  proći ovu istu proceduru. 
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            Branimir Paro Vidolin – Ako je to zakonska obveza zašto moramo o ovome glasati? 

Što nam ovo pripajanje donosi dobro, a što je lošije za nas? 

            Petar Tomljanović- Zakonom o vodnim uslugama koje je donijela Vlada RH 

2019.godine je određen način na koji će se provesti procedura povezivanja komunalnih 

društava. To je pravni proces a povezivanje trgovačkih društava je moguće na razne načine. 

Ovdje je izabran najjednostavniji način pripajanja jednog trgovačkog društva drugom. Ovim 

zakonom predviđeno je da  jedna polovica društava može odlučivati o pripajanju. U slučaju da  

se to pripajanje ne bi dogodilo predviđene su negativne posljedice od toga da se od strane 

države  uskraćuje financiranje takvog društva, a i nadležno Ministarstvo može donijeti 

upravne mjere kojima se zamjenjuje potpis onog tko nije sudjelovao u tome pripajanju. 

Također jedna od posljedica ne pripajanja bi mogla biti da bi građani mogli dobivati račune  

sa dva osnova tj. od Komunalnog društva Pag i drugi od Vodovoda iz Senja. Isto tako  bi se 

moglo dogoditi da inspekcija zabrani izdavanje računa Komunalnom društvu Pag. Uvijek je 

bolje biti za stolom gdje se pregovara jer su tu i druge stvari bitne a to je i sama budućnost  

društva. Moram napomenuti da će se preuzeti svi djelatnici koji su bili zaposleni na dan 

31.12.2018.godine. Bitno je donošenje planova upravljanja i ulaganja u infrastrukturu koji se 

donose dvotrećinskom većinom a to je da se glasa najprije po osnovnim udjelima ali je 

propisana i većina na način da je jedna općina ili grad je jedan glas. Dakle sa objedinjenom 

firmom od 180 zaposlenika možemo lakše ostvariti bolje financiranje. 

            Ivan Bašić- Nema razloga da se ne objedinimo. Što dobivamo, što gubimo? Velika je 

prednost što ćemo biti „veliki“ i kao takvima puno će nam biti lakše razgovarat sa 

dobavljačima, ministarstvima i dr.. To je dobro, ono  što nije dobro je što gubimo operativnost 

i način na koji  sada odlučujemo o  načinu ulaganja iako ćemo zadržati jedan dio 

samostalnosti kako bismo mogli dobivati što više sredstava za pojedine projekte. Odlukom 

Vlade RH nije definiran sam ustroj  društva. Stoga nas čeka veliki posao, a naš cilj je da ne 

budemo gori nego što smo bili do sada. 

 

        Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                               ODLUKU 

            O DAVANJU SUGLASNOSTI NA SKLAPANJE UGOVORA O    

              PRIPAJANJU DRUŠTAVA S OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU 

 

 

 

AD- 2. RASPRAVA O STANJU  GRAĐEVINA SMJEŠTENIH NA  K.Č.BR. 15967  I 

          15968 K.O. PAG 

 

         Josip Babeli-  prošle godine sam dobio zadatak od Grada da napravim vizuelni pregled  

tih građevina tzv. “palača Matasović”. Napravljen je snimak sa dronom koji je pokazao 

detaljno stanje građevine. Temeljem toga i dokumentacije koju sam dobio od Grada  napravio 

sam procjenu stanja stabilnosti građevine.Analiza stabilnosti građevine je napravljena 

temeljem  najsuvremenijih metoda I ona je pokazala  da se više ne može govoriti o građevini 

već o ruševini.Postoji Velika odgovornost investitora. On je temeljem zakona dužan održavati 

građevinu te  voditi računa o  stabilnosti i sigurnosti takve građevine kao i susjednih  
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građevina. U elaboratu sam naveo što se mora poduzeti. Grad mora prisutpiti sanaciji, 

adaptaciji i rekonstrukciji takve građevine, a da bi to napravio Grad mora naručiti elaborate o 

mehaničkim svojstvima građevine odnosno materijala koji je ugrađen u građevinu. Dakle 

treba utvrditi tlačnu čvrstoću zida, vrstu morta i njegovu čvrstoću, tlačnu čvrstoću zida, 

vlačnu čvrstoću zida , posmičnu čvrstoću zida, tlačnu čvrstoću ziđa pri djelovanju opterećenja 

te temeljenje. Konzervatori neće dozvoliti rušenje vanjskih zidova te Grad mora  utvrditi 

čvrstoću tih zidova te dokazat  stabilnost  i sigurnost tih zidova da se u toj sanaciji se ne naruši 

te da sama građevina zadovolji  sam potres najmanje u onom stanju koje je bilo u prvobitnom 

stanju. Temeljem nalaza dostavio sam i mišljenje kojim preporučam da se zgrada dovede u 

zakonske okvire.Za to morate osigurati sredstva. Procjenu građevine nisam napravio jer se 

ona ne može tretirati kao građevina već kao ruševina. Zgradu ne možete ni prodavat dok  

županijski ured ne odobri procjenu tog objekta. Zgrada ima oznaku KIS 4. Pokušao sam doći 

do tih  podataka  u Rijeci, Zadru i dr. no nažalost njih nema.  Inspekcija može kazniti Grad 

ukoliko to Grad ne sanira, a i temeljem Zakona  o zaštiti spomenika kulture također ste dužni 

te građevine održavat u uporabnom smislu. 

        Željko Maržić – Hvala na detaljnom obrazloženju. Iz predočenog materijala ne vidim da 

li bi se išlo u sanaciju  ili prodaju tih objekata. Podržavam sanaciju tih objekata jer što više 

budemo odugovlačili stanje građevina će biti sve gore i biti će sve teže to dovesti u funkciju. 

Šteta što se ovome nije pristupilo ranije kada se postavila zaštitna skela.  

Članak 77. Zakona o povratu  naknade za nacionaliziranu imovinu oduzetu za vrijeme 

jugoslavenske komunističke vladavine  gdje  piše: RH stječe pravo vlasništva na imovinu koja 

je predmet  naklnade na temelju ovog Zakona  za koji zahtjev nije podnesen ili je pravomočno 

odbijen ako Zakonom drugačije nije regulirano” Ovdje smo imali slučaj da je nekoliko 

vlasnika  tražilo povrat tih stanova no taj je zahtjev odbijen i vlasnik je trebala biti Republika 

Hrvatska. 

        Ana Šupraha –  Imamo informaciju da su odvijeni ti zahtjevi za povratom. Tu imamo 

više različitih slučajeva tj.  vlasnike kojima je ta imovina oduzeta te stanare koji su imali 

stanarsko parvo i to smo išli rješavat redom. Oni su odbijeni  na zahtjev za povrat no oni su 

imali stanarsko pravo U međuvremenu se zakon promijenio i svi ti zahtjevi upućeni 

ministarstvu i isti su odbijeni. Slijedom toga vlasnik bi bila RH no ona nije pokrenula 

postupak uknjižbe. Međutim, nakon ispitivanja slijeda uknjižbi utvrđeno je da je ipak vlasnik 

Grad Pag. 

        Željko Maržić – Želim biti oprezan da nam se ne bi ponavljali slučajevi kao Selac ili 

Košljun. Želim biti siguran, prilikom donošenja bilo kakve odluke,da smo mi vlasnici tih 

nekretnina. 

        Ana Šupraha – Mi smo se obratili Državnom odvjetništvu i oni su nam odgovorili da to 

nije njihov predmet. Taj Zakon se ne odnosi na ovaj slučaj. 

        Ante Fabijanić – Temeljem Osimskih sporazuma  Država je svih isplatila. 

        Vesna Fabijanić- U nedoumici sam koji je naš zadata? 

        Ante Fabijanić- Naš zadatak je što napraviti sa ovom građevinom koja je opasnost za 

svih. Moramo donjeti zaključak da ki ju prodat ili sanirat. Najveća odgovornost je na Gradu 

odnosno na gradonačelniku. Moj prijedlog je da idemo tu građevinu propremit za prodaju 

obzirom da njena sanacija ishoduje ogromna ulaganja. 

        Branimir Paro Vidolin – Da li vi gospodine Babeli predlažete da se ona najprije sanira pa 

da se tek onda ide u prodaju? 
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        Josip Babeli – vi već sada  morate   upravljat tom građevinom kako je zakon naložio da 

bi zaštitili ljude te susjedne građevine. Sadašnje stanje je takvo da je to ruševina.  Da li ćete vi 

odlučiti da li će  se zgrada sanirat ili nešto drugo je na vama. Da bi došlo do prodaje građevine  

ovakve u kakvom je sada stanju mi kao sudski vještaci nemamo iskustva. 

        Franči Bukša – predlažem da se objavi javni poziv za njenu prodaju. 

        Stipe Žunić – Već neko vrijeme  pričamo o ovoj građevini i donjeli smozaključak o 

prodaji te građevine te čemu sada čekati. 

        Ante Fabijanić - Donjeli smo zaključak o procjeni a ne o prodaji. 

        Željko Maržić – Nisam tog mišljenja. Mislim da treba poduzeti minimalne  radnje da se 

to dovede u nekakvo stanje. To je objekt  veličine cca 300 m u tlocrtu puta  četiri etaže  što je  

cca 1200m2 .Smatram da trebamo, temeljem ovog predočenog elaborata, što je to što treba 

napravi i na koji način te napraviti troškovnike. Ako  se tada odlučimo za prodaju  ostvariti 

ćemo daleko veću cijenu nego da sada rapišemo  natječaj sa svim ovim dubiozama o kojima 

je govorio gospodin Babeli. Stoga sam protiv prodaje i predlažem da se oformi stručna ekipa 

koja će napraviti program sanacije objekta tj. otkanjanje  ruševina, sanaciju dijelova koji su 

opasni itd. temeljem projekta sanacije. Za prodaju neću glasati a za ovo  hoću. 

        Franči Bukša – sama zaštitna skela je već u ruševnom stanju. 

       Ante Fabijanić-  Što se tiče zgrada je stvarno ruševina. Po meni bi trebalo štomanje uložit 

i  što prije  ju prodat. Ići investirat je  nemoguća misija. Već smo  mnoge takve objekte 

sanirali  itroškovi su bili  enormni. Prodajom te zgrade mogli bi uložiti u daljnju sanaciju 

magazina. 

       Vesna Fabijanić -  ja se osobno trenutno ne osjećam sposobna da odlučim što dalje sa tom 

građevinom. Da li mi imamo snage financijske, stručne da se bavimo takvom zgradom.? 

     Ante Fabijanić . Nemamo. Trebamo napraviti procjenu rušenja te utvrđivanje vrijednosti 

zgrade. 

 

       Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća predložila je zaključak i 

isti dala na glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova 

„za“ (jednoglasno) donijeli 

                                                       ZAKLJUČAK 

 

1. Zadužuje se gradonačelnik Grada Paga da  pokrene postupak  procjene vrijednosti 

nekretnine – građevina smješteninih na k.č.br. 15967  i 15968 k.o. Pag za eventualnu 

prodaju  i procjenu vrijednosti sanacije  građevina. 

2. Također se zadužuje gradonačelnik Grada Paga da sa  suvlasnicima stana u predmetnoj 

nekretnini dogovori otkup suvlasničkih dijelova. 

 

 

 

AD – 3. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA 

            ZA 2024.GODINU 

 

           Diogen Šuljić- Proračun Grada Paga za 2024.godinu izrađen je kao konsolidirani 

protračun Grada Paga i proračunskih korisnika Grada (Dječiji vrtić “Paški mališani”, Gradska 

knjižnica Pag, Javna vatrogasna postrojba Pag), što znači da su prihodi i primitci te rashodi I 

izdaci prooračunskih  korisnika sastavni dio proračuna. Stoga ovaj Polugodišnji izvještaj  o 

izvršenju proroačuna Grada Paga za 2024.godinu sadrži i  ostvarenje Prihoda i primitaka te  
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izvršenje rashoda i izdataka navedenih prooračunskih korisnika Grada i to temeljem njihovih 

dostavljenih izvješća odnosno financijskih izvještaja za razdoblje  1.1.-30.6.2024.godine. U 

izvještaju su  dani podaci iz Računa Prihoda i rashoda te Računa financiranja. 

        Željko Maržić – interesiraju me dvije  stavke- na str. 21. – aktivnost održavanja 

nerazvrstanih cesta – stočarski putevi i protupožarni prolazi od planiranih  50.000,00 utrošeno 

je 80.167,25 eura,  štoje povećanje od 160,33%, te na str.22- Stavka 100012 – održavanje 

nerazvrstanih cesta  od planiranih 183,000,00 eura utrošeno je 435.100,75 što probija tu 

stavku za 237%. O čemu se radilo da je bila takva hitnoća. Takvo probijanje stavki  snosi   

odgovornost. Gdje je  potrošeno 300.000,00 eura preko  stavke u proračunu. O kojim cestama 

je riječ. Nemojte mi reći da ste probili stavke za 300.000,00 eura  a ne znate za što. 

        Ante Fabijanić – radi se o jednom dijelu uređenja cesta u Šimunima i u Pagu. Trenutno 

ne mogu dati detaljan odgovor mogu   vam dati naknadno.   

        Diogen Šuljić-  Što se tiče odgovornosti za izvršenje  proračuna je da li  je  to u tom 

momentu bilo opravdano ili ne. 

        Stipe Žunić – Stavka- održavanje gradskih prostora. Na što se to odnosi? 

        Diogen Šuljić – Na sve prostore kojima upravlja Grad. Dio je u gradskoj upravi, dio u 

tisu u Šimunima itd. 

        Stipe Žunić- projekti prometnih površina. Na što se to odnosi?  

        Diogen Šuljić – to je utrošeno na postavljanje kamera koje kontroliraju ulaz u  jezgru 

grada. 

       Stipe Žunić – Da  li one rade i da li se kazne naplaćuju. 

        Marija Radoslović-  Još se nije išlo u naplaćivanje. Sada će se krenuti sa tim, a  prekršaja 

ima. 

 

        Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt  

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 8 glasova „za“ i 1 

glasom  „protiv“ donijeli 

                                        POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ  

              O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

 

 

AD- 4. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O PROVEDBI VIŠEGODIŠNJEG PLANA  

             URAVNTEŽENJA PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE  

              2023.-2025.GODINE 

 

          Diogen Šuljić-  Grad Pag je donio Višegodišnji plan uravnoteženja Proračuna Grada 

Paga i to za razdoblje 2023-2025. Obveza je Grada da  za svaku godinu podnese izvještaj o 

provedbi tog Plana.  Ovo izvješće se odnosi na 2023.godinu 

 

         Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 8 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom  donijeli 

 

                                            GODIŠNJI IZVJEŠTAJ  

O PROVEDBI VIŠEGODIŠNJEG PLANA  URAVNTEŽENJA PRORAČUNA  

               GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE 2023.-2025.GODINE 
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AD- 5.   I. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2024.GODINU I  

              PROJEKCIJE ZA 2025.  I 2026.GODINU 

 

          Pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije pročitao je amandmane koje predlaže 

gradonačelnik Grada Paga, a koji glase:  

I 

U Razdjelu 001 PREDSTAVNIČKA I IZVRŠNA TIJELA , Program 1000 DONOŠENJE 

AKAKTA PREDSTAVNIČKOG I IZVRŠNOG TIJELA , Aktivnost: A 1000001 

Predstavničko i izvršna tijela, izvor: Opći prihodi i primici, umanjuju se Rashodi za zaposlene 

za 12.500,00 eura sa planiranih 68.000,00 eura na novi planirani iznos od 55.500,00 eura, 

zatim u Razdjelu 004 UPRAVNI ODJEL ZA KOMUNALNI SUSTAV I IMOVINSKO 

PRAVNE POSLOVE, Program 1000 PRIPREMA I DONOŠENJE AKATA IZ 

DJELOKRUGA TIJELA, Aktivnost: A 10001 Stručno administrativno i tehničko osoblje, 

izvor: Opći prihodi i primici, umanjuju se Rashodi za zaposlene za 15.242,00 eura sa 

planiranih 173.000,00 eura na novi planirani iznos od 157.758,00 eura, što predstavlja ukupni 

iznos umanjenja od 27.742,00 eura te sa navedeni iznos raspoređuje na povećanje iznosa 

Rashoda za zaposlene u: Razdjelu 002 URED GRADA Program 1000 PRIPREMA I 

DONOŠENJE AKATA IZ DJELOKRUGA TIJELA, Aktivnost: A 10001 Stručno 

administrativno i tehničko osoblje, izvor: Opći prihodi i primici za 8.000,00 eura sa 

dosadašnjeg planiranog iznosa od 193.000,00 eura na novi iznos od 201.000,00 eura, zatim u 

Razdjelu 003 UPRAVNI ODJEL ZA PRORAČUN I FINANCIJE, Program 1000 

PRIPREMA I DONOŠENJE AKATA IZ DJELOKRUGA TIJELA, Aktivnost: A 10001 

Stručno administrativno i tehničko osoblje, izvor: Opći prihodi i primici za 4.500,00 eura sa 

dosadašnjeg planiranog iznosa od 193.000,00 eura na novi iznos od 197.500,00 eura, te u 

Glavi 00202 DJEČJI VRTIĆ „PAŠKI MALIŠANI“ PAG, Program 1000 PROVEDBA 

ZAKONSKOG STANDARDA U PREDŠKOLSTVU, Aktivnost A 100001 Odgojno, 

administrativno i tehničko osoblje, Izvor: Opći prihodi i primici, za 15.242,00 eura sa 

dosadašnjeg planiranog iznosa od 465.000,00 eura na novi iznos od 480.242,00 eura. 

II. 

U Razdjelu 004 UPRAVNI ODJEL ZA KOMUNALNI SUSTAV I IMOVINSKO PRAVNE 

POSLOVE, Program ODRŽAVANJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE, Aktivnost A100001 Održavanje parkova i zelenih površina, Izvor: 

Prihodi za posebne namjene – komunalna naknada,  povećava se iznos za  30.000,00 eura sa 

dosadašnjeg planiranog iznosa od 136.900,00 eura na novi iznos od 166.900,00 eura dok se za 

isti iznos umanjuje Aktivnost A 100012 Održavanje nerazvrstanih cesta, Izvor: Prihodi za 

posebne namjene – komunalna naknada, sa dosadašnjeg planiranog iznosa od 395.469,00 eura 

na novi iznos od 365.469,00 eura. Ista izmjena je u i prijedlogu programa održavanja objekata 

komunalne infrastrukture. 

III. 

U Razdjelu 005 UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO UREĐENJE I GOSPODARSTVO, 

Program: 1005 UREĐENJE I GRADNJA JAVNIH OBJEKATA I PROSTORA GRADA, 

Kapitalni projekt K 100002 Uređenje magazina soli, Izvor: Opći prihodi i primici, povećava 

se za 40.000,00 eura sa dosadašnjeg  planiranog iznosa od 120.000,00 eura na novi iznos od 

160.000,00 eura te se u sklopu izvora svi rashodi planiraju na rashode za proizvedene 

dugotrajne imovine, dok se za isti iznos umanjuje Kapitalni projekt K100009 Projekt – dom 

umirovljenika sa dosadašnjeg planiranog iznosa od 470.000,00 eura na novi iznos od 

430.000,00 eura 

          Obzirom da su amandmani predlagatelja akata oni postaju njegov sastavni dio. 
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           Predsjednica Vijeća Jasna Magaš pročitala je amandman vijećnika Branimira Paro 

Vidolina koji glasi: 

        “U razdjelu 005 UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO UREĐENJE I 

GOSPODARSTVO, Program: 1004 UREĐENJE I GRADNJA JAVNO PROMETNIH 

POVRŠINA, Kapitalni projekt K 100004 Uređenje luka na području Grada Paga, Izvor: 

Prihodi za posebne namjene – komunalni doprinos, umanjuje se za 20.000,00 eura te se unutar 

istog Programa za navedeni iznos povećava u Kapitalni projekt: K 100008 Uređenje prostora 

Uhlinac, Izvor: Prihodi za posebne namjene – komunalni doprinos sa dosadašnjeg iznosa od 

6.000,00 eura na 26.000,00 eura.” 

         Branimir Paro Vidolin – Ovaj amadman sam predložio iz razloga što će doogodine biti 

50-ta obljetnica postavljanja fontane na predječu Uhlinac te su ova sredstva potrebna za njeno 

uređenje. 

         Željko Maržić – Predloženim amandmanima Proračun bi iznosio cca 12 milijuna eura, 

Interesira me na temelju  kojih pokazatelja se planira gotovo dupli prooraču u odnosu na 

2023.godinu koji je  iznosio  6,4 milijuna eura. Do sada je u ovih  prvih  šest mjeseci 

naplaćeno cca 3,6 milijun eura. Dakle  Proračun povećavamo tri puta. Kliko je izvršenje 

proračuna  do sada. 

         Diogen Šuljić –  Do 2. kolovoza izvršenje je bilo cca 6,4 milijuna eura, dok su rashodi 

cca 5,6  milijuna eura. 

       Željko Maržić- To znači da bi u ovo naredno razdoblje trebali oprihodovat cca 5 milijuna    

eura da ostvarimo predloženi proračun. 

       Diogen Šuljić – u Proroačunu moraju biti navedeni i iznosi za kapitalne projekte. 

       Franči Bukša – Što je sa domom umirovljenika. Da li se zna koja bi to bila lokacija? 

      Ante Fabijanić – za sada možemo govoriti o sadašnjim     hotelima Biser i Intermeco. Od 

njih smo dobili pismo namjere za te objekte. Uskoro ćemo oformiti komisiju koja bi  utvrdila   

što će za Grad biti povoljnije. Ove godine postoji mogućnost dobivanja  50% sredstava od 

RH,a  preostala sredstva bismo pokušali dobiti od fondova. 

       Jasna Magaš – Ta pitanja postavljajte  kroz vijećnička pitanja. 

      Stipe Žunić- Vidim da je za lukobran podignuta Stavka. Što je sa izgradnjom lukobrana? 

      Ante Fabijanić-  Obavili smo razgovor i u  studenom će nam prebaciti taj dio mora koji će  

na Grad. Imamo pravomoćnu građevnu dozvolu.  

      Željko  Maržić- Koliko bi to koštalo? 

      Ante Fabijanić- oko 5,5 do 6 milijuna eura. 

      Sanja Bukša Kustić – tri amandmana su amandmani predlagača te oni postaju sastavni dio 

Proračuna. Da li predlagač prihvaća amandman vijećnika Branimira Paro Vidolina. 

      Ante Fabijanić- Prihvaćam. 

      Prihvaćanjem amandmana od stran gradonačelnika on je postao sastavni dio Proroačuna. 

 

     Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 7 glasova „za“ i 2 glasa 

„protiv“ donijeli 

                     I IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA PAGA  

                  ZA 2024.GODINU I  PROJEKCIJE ZA 2025.  I 2026.GODINU 
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Izašao vijećnik Stipe Žunić te je sjednici nazočno 8 vijećnika. 

 

AD- 6. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠENJU  

     PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

          Diogen Šuljić-   Ovim prijedlogom Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

izvršenju Proračuna Grada  Paga za 2024.godinu  izmjenio bi se stavak 3. članka 19. izvorne 

Odluke  kojim se pobliže definira i opisuje obveza izvještavanja proračunskih  korisnika 

Grada Paga prema Gradu na način da su isti dužni Upravnom odjelu za proračun i financije  

kvartalno, dostavljati izvješće o ostvarenju ukupnih te vlastitih i namjenskih Prihoda I 

primitaka I njihov utrošak sa naznačenim izvorima financiranja. 

 

         Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 7 glasova „za“ i 1 

glasom „protiv“ donijeli 

                                                      ODLUKU 

               O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠENJU  

             PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

 

AD- 7. IZMJENA PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA  

        2024.GODINU 

 

       Marija Radoslović – ovom Izmjenom Programa građenja komunalne infrastrukture za  

2024.godinu mijenja se iznos izvora financiranja – komunalni doprinos od iznosa 203.700,00 

eur na novi iznos 345.700,00 eur, kao I izmjena stavke – gradnja od iznosa 13.000,00 eur na 

novi iznos 155.000,00 eura. 

 

Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na  

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici  s 7 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli  

                                                     IZMJENU 

           PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

                                                ZA 2024.GODINU 

 

 

AD- 8. IZMJENA PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

       ZA 2024.GODINU 

 

          Diogen Šuljić- ovom Izmjenom Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2024.godinu mijenja se iznos sredstava po izvorima za ostvarenje  program ana novi iznos od 

2.236.900,00 eura, kao  i iznosi koji su predviđeni u Proroačunu kroz Program 1001- 

Održavanje objekata i uređaja komunalne infrastructure u posebnom dijelu Proračuna Grada 

Paga. 

 

 

 



 

11 

 

 

 

 

 

       Franči Bukša - održavanje  nerazvrstanih cesta, te  obnova i održavanje javnih zelenih 

površina. Na  što je to potrošeno? 

      Ante Fabijanić – Dati ću vam pismeno objašnjenje. 

 

 Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na  

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici  s 7 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli  

                                                      IZMJENU 

         PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

                                        ZA 2024.GODINU 

 

 

 

 AD- 9. IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2024.GODINU 

 

             Marija Radoslović – ovim prijedlogom izmjene programa mijenja se članak 2. sa do 

sada utvrđenim iznosom za fiannciranje programa od 190.900,00 eur na novi iznos od 

222.300,00 eur te iznosi  programa ustanova i programam aktivnosti kako je naznačeno u 

prijedlogu. 

 

    Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na  

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici  s 7 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli  

                                                          IZMJENU 

                            PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI 

                                               ZA 2024.GODINU 

 

 

 

AD- 10. IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U OBRAZOVANJU GRADA PAGA  

              ZA 2024.GODINU 

 

           Marija Radoslović – ovim prijedlogom izmjene programa mijenjaju se planirani iznosi 

utvrđeni Programom javnih potreba u obrazovanju Grada Paga za 2024.godinu koji su 

potrebni za financiranje programa predškolskog odgoja te osnovnoškolskom i 

srednješkolskom obrazovanju kako je  naznačeno u tekstu prijedloga. 

 

Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na  

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici  s 7 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli  

                                                      IZMJENU 

         PROGRAMA JAVNIH POTREBA U OBRAZOVANJU GRADA PAGA  

                                           ZA 2024.GODINU 
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AD- 11. IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2024.GODINU 

 

              Marija Radoslović – ovim prijedlogom izmjene programa mijenja se članak 2. 

Programa javnih potreba u sportu za 2024.godinu u dijelu koji se odnosi na uređenje  i 

održavanje sportskih objekata te se dosadašnji iznos od 172.000,00 eur mijenja u novi iznos 

od 288.000,00 eura. 

 

     Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na  

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici  s 7 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli  

                                                         IZMJENU 

               PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2024.GODINU 

 

 

Došao vijećnik Stipe Žunić te je sjednici nazočno 9 vijećnika. 

 

AD- 12. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O VISINI FINANCIRANJA VATROGASNE  

              DJELATNOSTI NA PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

         Diogen Šuljić -  Ovom Izmjenom Odluke utvrđuje se novi iznos financiranja JVP Pag iz 

sredstava Proračuna Grada Paga, Izvora: Opći prihodi i primici u sklopu Razdjela 002 Ured 

Grada, Glave 00205 Javna vatrogasna postrojba Pag, Program 1001, Aktivnost A100001 

Financiranje iznad standarda sa dosadašnjeg iznosa od 152.000,00 eura na novi iznos od 

287.730,00 eura. 

        Isto tako financiranje rada Dobrovoljnog vatrogasnog društva Pag u sklopu Razdjela 002 

Ured Grada, Glave 00201 Ured Grada,  Program 1014 Zaštita i spašavanje, Aktivnost 

A100001 Unapređenje dobrovoljnog vatrogastva i zaštiite od   požara – DVD Pag mijenja se 

sa dosadašnjeg iznosa od 26.500,00 eura na novi iznos od 37.500,00 eura 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli  

                                                          ODLUKU 

              O IZMJENI ODLUKE O VISINI FINANCIRANJA VATROGASNE  

              DJELATNOSTI NA PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

 

 

AD- 13. ODLUKA O KRITERIJIMA I MJERILIMA TE NAČINU FINANCIRANJA  

              JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG U 2024.GODINI 

 

              Diogen Šuljić- Na temelju Uredbe o  načinu financiranja decentraliziranih funkcija te 

izračuna iznosa pomoći izravnanja za decentralizirane funkcije jedinica lokalne i područne 

(regionalne) samouprave za 2024. godinu i Odluke o minimalnim financijskim standardim,  
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kriterijima i mjerilima za fiannciranje rashoda javnih vatrogasnih postrojbi u 2024.godini 

upućuje se ova Odluka kojom se utvrđuje način utroška ostvarenih sredstava od pomoći 

izravnanja za decentralizirane funkcije jedinica lokalne I područne (regionalne) samouprave 

za 2024.godinu, a koje su utvrđene u iznosu od 250.660,00 eura. 

           Branimir Paro Vidolin – Da li  i ostale jedinice lokalne samouprave podmiruju 

troškove  za JVP Pag. 

           Diogen Šuljić – Da. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli  

                                                        ODLUKU 

                O KRITERIJIMA I MJERILIMA TE NAČINU FINANCIRANJA  

                  JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG U 2024.GODINI 

 

 

 

AD- 14. ODLUKA O UTROŠKU SREDSTAVA TURISTIČKE PRISTOJBE ZA  

              2024.GODINU 

 

          Diogen Šuljić-  Zakonom o turističkoj pristojbi utvrđeno je da se od pripadajućeg dijela 

ostvarenih sredstava od turističke  pristojbe 65% sredstava raspoređuje lokalnoj turističkoj 

zajednici od čega se 30% sredstava doznačue općini ili gradu na područu kojih je osnovana, 

za poboljšanje uvjete boravka turista. Slijedom toga predlaže se donošenje ove Odluke. 

 

               Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te  nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli  

                                                         ODLUKU 

                        O UTROŠKU SREDSTAVA TURISTIČKE PRISTOJBE  

                                               ZA  2024.GODINU 

 
 

 

AD – 15. ODLUKA O POTPISIVANJU UGOVORA SA ČISTOĆOM PAG D.O.O.  

             O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA KOMUNALNE OPREME 

 

          Marija Radoslović – Grad Pag je na Javni poziv Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost za neposredno sufinanciranje poticanja mjera odvojenog skupljanja komunalnog 

otpada nabavio komunalnu opremu u vrijednosti od 32.881,25 eura s PDV-om. Sukladno 

Javnom pozivu komunalna oprema sufinancirana je 60% od strane Fonda  za zaštitu okoliša i 

energetsku učinkovitost u iznosu od 19.728,75 eura i 40% od Grada Paga u iznosu od 

13.152,50 eura. Projekt je uspješno realiziran i namjensko trošenje sredstava je u 2024.godini 

pravdano prema Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Obzirom da cjelokupna 

imovina koje se predaje trgovačkom društvu Čistoći Pag d.o.o. premašuje iznos propisan u 

članku 48. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi te članka  48. Zakona koji 

kaže da o stjecanju i otuđivanju nekretnina i pokretnina te dugom raspolaganju imovinom 

većom od 0,5 iznosa prihoda bez primitka ostvarenih u prethodnoj godini odlučuje 

predstavničko tijelo jedinice lokalne  samouprave te se slijedom toga predlaže donošenje ove 

Odluke. 
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       Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te  nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli  

                                                          ODLUKU 

              O POTPISIVANJU UGOVORA SA ČISTOĆOM PAG D.O.O.  

             O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA KOMUNALNE OPREME 

 
 

 

AD – 16. ODLUKA O NAČINU FINANCIRANJA TROŠKOVA 13. MEĐUNARODNOG  

                FESTIVALA ČIPKE 

 

          Jasna Magaš – Obzirom da je došlo do greške u materijalu koji vam je dostavljen ovaj 

akt bi bio Odluka o načinu financiranja troškova 13. međunarodnog festivala čipke. 

          Diogen Šuljić- Prema troškovniku koje nam je dostavila Turistička zajednica troškovi 

Međunarodnog festivala bi iznosili 35.219,55 eura od čega bi Grad Pag  podmirio 50% 

troškova obzirom da te troškove zajedno snose Grad i TZ Grada Paga. 

 

         Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te  nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli  

                                                      ODLUKU 

           O NAČINU FINANCIRANJA TROŠKOVA 13. MEĐUNARODNOG  

                                             FESTIVALA ČIPKE 

 

 

 

AD- 17. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA  PRORAČUNSKE ZALIHE   

              PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE TRAVANJ-LIPANJ  

               2024.GODINE 

 

            Diogen Šuljić- temeljem Zakona o proračunu dostavlja se Izvješće o korištenju 

sredstava proračunske zalihe za razdoblje travanj-lipanj 2024.godine. Ta sredstva nisu 

trošena. 

 

              Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

 na usvajanje te  nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli  

                                                         IZVJEŠĆE  

         O KORIŠTENJU SREDSTAVA  PRORAČUNSKE ZALIHE  PRORAČUNA 

            GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE TRAVANJ-LIPANJ 2024.GODINE 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

15 

 

 

 

   VIJEĆNIČKA PITANJA             

 

1. Franči Bukša- Što je sa Domom umirovljenika? 

Ante Fabijanić - Od vlasnika hotela Biser, Intermeco i Jadran  smo dobili pismo 

namjere za te kupnju tih objekata ili u nekom drugim  odnosima. Mi smo rekli da nas 

isključivo interesira kupnja tih objekata obzirom da možemo iz fondova dobiti 

određena sredstava. Oformiti ćemo komisiju na čelu sa gospodinom Babeliem da vide 

što je za Grad prihvatljivo obzirom da postoje standardi koji se moraju zadovoljiti da 

bi se objekat stavio u funkciju doma umirovljenika te ćemo razmotriti te ponude. 

 

2. Željko Maržić – Na prethdnoj sjedni  sam tražio troškovnik  izgradnje  kamenih 

zidova na ulazu u grad, te pojašnjenje vezano za uređenje platoa ispred  bivšeg 

restorana “Vikica” za što sam postavio pitanje na prethodnoj sjednici kada mi je 

rečeno da se tamo uređuje parking. Zanima me da li je tamo  postavljena javna 

rasvjeta, voda i kanalizacija i koliko košta cjelokupno uređenje tog platoa od čišćenja, 

planiranja, tamponiranja, betoniranja rubnjaka i asfaltiranja. Molio bi odgovor sada ili 

da mi se dostavi pismenim putem. 

 

3. Franči Bukša – Koliko je postavljeno kamera koje  kontroliraju ulazak u staru jezgru 

grada? 

Ante Fabijanić – Postavljene su dvije kamere. 

 

4. Stipe Žunić- Kada će biti gotova prometna studija za Šimuni? 

Sanja Bukša – Prometna studija je napravljena te se čekaju potrebne suglasnosti. 

 

5.  Franči Bukša- od Starog grada  do ulaza u Povljanu -predjelo Čambina draga na tom 

bijelom putu te na predjelu Mirožić bi trebalo staviti kamere da se vidi tko odlaže 

razno smeće. 

                                                         

 

  Predsjednica Vijeća proglasila je rad sjednice završenim. 

  Rad sjednice je završen  u  13,40 sati. 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-24-19 

Pag,  13. rujna 2024.          

                            

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisničar                                           Pročelnica                                       Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                              Jasna Magaš,v.r. 
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